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Op te bergen 
in de band van 
18 maart 2009 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 11 maart 2009 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 11 maart 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 11 maart 2009 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (CDA) (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
W.A.R. Boer (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
J. G. Vlietstra (PvdA) 
J.H. Bats (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 14:00 uur; de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergadering 21 januari 2009 en de l ijst van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen worden bij de korte termijn de nrs. 5, 6, 7, en 8 afgevinkt. 
Nr. 4: gedeputeerde Vlietstra zal er op aandringen dat de schriftelijke reactie binnenkort volgt. 
Bij de lange termijn kan nr. 3 worden afgevinkt. Bij nr. 5 geeft de heer Bats desgevraagd aan dat me-
vrouw Jonker is geïnformeerd. Ook deze kan worden afgevinkt. 
Bij de moties zegt gedeputeerde Vlietstra toe M3 op haar agenda te plaatsen. 
 
De fractie van GL verzoekt om de toezegging van gedeputeerde Klip van 10 december 2008 om terug 
te komen op de vragen over Gazprom, alsnog op te nemen in de toezeggingenlijst. De voorzitter zegt 
toe uit te zullen zoeken wat met de toezegging is gedaan. (JSt: de toezegging is afgedaan bij memo 
van 17 december 2008)  
 
Zie voor de wijze van afdoening en de stand van zaken van de nog openstaande toezeggingen de 
bijgewerkte lijst die als bijlage bij de samenvatting is gevoegd. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van GroenLinks stelt vragen over de stijging van de waterschapslasten. De portefeuillehou-
der gedeputeerde Klip is niet aanwezig. De vragen worden niet ter vergadering beantwoord.  
Gedeputeerde Klip heeft de voorzitter laten weten de vragen zo spoedig mogelijk schriftelijk te zullen 
beantwoorden. 
 
5. Kredietcrisis 
 
5a. Brief van gedeputeerde staten van 5 maart 2009 over de provinciale aanpak kredietcrisis 
op korte termijn 
GS informeren over een samen te stellen maatregelenpakket naar aanleiding van de kredietcrisis. 
Ambitie van het collegeprogramma blijft uitgangspunt. GS willen met PS in discussie over de verwoor-
de denklijn en uitgangspunten met betrekking tot het versnellen en intensiveren van beleid om de ne-
gatieve effecten van de kredietcrisis te beperken.  
 
5b. Brief van SER-Noord-Nederland van 8 januari 200 9; advies over anticiperen op de mogelij-
ke gevolgen van de kredietcrisis (geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD) 
De SER-raad vindt dat er gezamenlijk regionaal meer ambitie moet worden gelegd in de aanpak van 
de kredietcrisis en nagedacht moet worden over de consequenties van deze recessie en hoe de regio 
deze crisis het hoofd kan bieden. Sleutelwoord is “versnellen”.  
  
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, VVD, CDA, SP, GL en CU. 
Alle fracties zijn positief over de versnellingsagenda zoals omschreven in de brief van GS. Meerdere 
fracties doen voorstellen om onderwerpen aan deze agenda toe te voegen. Het voorstel van de VVD 
om de toeristenbelasting af te schaffen wordt door de fracties van CDA, SP en GL positief ontvangen. 
De CU en de PvdA benadrukken dat toeristenbelasting een gemeentelijke aangelegenheid is en twij-
felen aan de haalbaarheid van het voorstel. Het belang van toerisme en recreatie wordt door meerde-
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re fracties onderschreven, evenals het intensiveren van de promotiecampagne van Marketing Dren-
the. In ruimtelijke zin, aldus de VVD is het ook noodzakelijk om procedures te versoepelen/versnellen, 
bijvoorbeeld bij de EHS. De fracties van GL en SP verzoeken om diverse energie gerelateerde onder-
werpen o.a. asbestdaken en groene dakenplan aan de versnellingsagenda toe te voegen. GL noemt 
ook toevoeging van de eerder ingediende motie om gesubsidieerde arbeid te stimuleren. Het voorstel 
van de CDA om de mogelijkheid voor een ondersteuningsfonds voor bedrijven te onderzoeken wordt 
door meerdere fracties ondersteund. PvdA en VVD benadrukken het belang van scholing. Tevens 
vraagt PvdA aandacht voor een provinciale regie op de (achterblijvende) woningbouw. 
Daarnaast worden vragen gesteld over o.a.de coördinatie van alle werkzaamheden, het grondbeleid 
van de provincie, bodemsaneringslocaties, de betalingstermijn van de provincie en de personele uit-
breiding die noodzakelijk is om deze agenda uit te voeren  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het op steviger op de kaart zetten van Marketing Drenthe is een goed punt. GS wil zich verre houden 
van toeristenbelasting, dat is gemeentelijk beleid. Samenwerking zal plaatsvinden met diverse partij-
en. Over de uitvoering zijn en worden nog deugdelijke afspraken gemaakt. Gedeputeerde Haarsma 
komt, eind maart, met een quickscan over de oorzaak van de stagnatie bij de woningbouwcorporaties. 
Interessant wordt het voorstel genoemd om te zoeken naar een constructie voor het verlenen van 
kredieten, maar dan via de NOM, nu veel bedrijven hierdoor in de problemen komen. Hoeveel extra 
fte’s noodzakelijk zijn is nu nog niet aan te geven. Het is goed om niet alleen te focussen op grote 
bedrijven. Gesubsidieerde arbeid ondersteunen is pas aan de orde als gemeenten aangeven onder-
steuning te willen. 
 
Gedeputeerde Vlietstra zegt het volgende toe: 
De vraag over het versnellen van ruimtelijke maatregelen in relatie met EHS, neer te leggen bij gede-
puteerde Munniksma. 
De energie gerelateerde voorstellen onder de aandacht van gedeputeerde Klip te brengen. 
Na te gaan welke bodemsaneringslocaties onder de versnelling zullen vallen. 
Na te gaan binnen welke termijn de provincie facturen wil gaan betalen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de brief van GS op een brede steun kan 
rekenen en het onderwerp in de volgende commissievergadering opnieuw aan de orde zal komen. 
 
6. Statenstukken/Brieven  
6a. Brief van gedeputeerde staten van 19 november 2 008 over aankondiging start project 
Kansen voor de Zuidas  (geagendeerd op verzoek van de fractie van de PvdA) 
Samen met de gemeenten binnen de Drentse Zuidas wil GS een breed-gedragen ruimtelijk-
economische visie ontwikkelen, waarbinnen kansrijke ontwikkelopgaven worden gedefinieerd. De 
verwachting is dat er eind september 2009 een definitieve rapportage voorligt. 
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, SP en GL. 
De fracties hebben voor het college van GS meerdere vragen. 
Wat gebeurt er in Overijssel en Gelderland, in het kader van een investeringsvisie, heeft dit conse-
quenties voor de Zuidas en kan Drenthe daarbij aansluiten? Hoe verhoud deze brief zich met de in 
2008 ingediende motie voor dit gebied? Hoe zit het met Meppel en Hoogeveen, is er ook ruimte voor 
culturele en sociale aspecten? Hoe verhoud de regiotram zich met de Hanzelijn? 
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De keuze voor deze regio is een logische, het is de zuidas van de Noordelijke Ontwikkelingsas. Feite-
lijke informatie is te vinden op de site: www.zuidas.drenthe.nl. Het gaat hier om een brede corridorstu-
die naar kansen in de regio waar de provincie samenwerkt met gemeenten en het bedrijfsleven. Het 
onderzoek is opgestart, medio 2009 worden de eerste resultaten verwacht. Concrete voorstellen, vol-
gen, mogelijk bij de VJN. Op dit moment lopen diverse overleggen. 
Binnenkort wordt verkend of een regiotram (met de verbinding Kampen-Zwolle-Meppel) haalbaar is. 
Deze verhoudt zich goed met de Hanzelijn. Desgevraagd geeft de gedeputeerde Bats aan een infor-
matiebijeenkomst te willen organiseren nadat hij heeft gesproken met zijn collega bestuurders in die 
regio. Tot slot geeft de heer Bats aan oprecht te hopen dat uit dit project innovatieve creatieve moge-
lijkheden komen die een plattelandsgemeente als De Wolden ook perspectief geeft. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat er een brede steun is voor de brief en dat 
GS de commissie over het proces op de hoogte zullen houden. 
 
6b. Statenstuk 2009-364, Voortgang Kennis Werkt 
GS informeren over de projecten die zij in 2008 uit de reserve Versterking Economische Struc-
tuur(VES) heeft gefinancierd en blikt vooruit naar 2009-2011, inclusief de benodigde middelen. GS 
adviseren om de € 1,4 miljoen overgemaakt door SNN toe te voegen aan de reserve VES en tevens € 
4,6 miljoen over te hevelen vanuit het Stimuleringsfonds Drentse projecten naar de reserve VES.  
   
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, CU, SP en GL. 
PvdA en CDA kunnen zich vinden in het stuk en stellen een aantal verduidelijkende vragen over de 
projecten in de zorgeconomie, garantstelling, integraliteit en het overhevelen van bedragen naar de 
reserve VES. Bij dit laatste punt sluiten SP en CU zich aan. Het CDA stelt voor om over detailvragen 
(gezamenlijk) in contact te gaan met ambtenaren. De VVD is van mening dat de voortgang van het 
programma niet dan wel onvolledig staat vermeld in het statenstuk. SP en GL sluiten zich hierbij op 
hoofdlijnen aan.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Provinciale staten spreken volgens afspraak, op hoofdlijnen over het programma. Informatie op projec-
tenniveau worden achteraf naar de staten toegestuurd. Na acht maanden is nog geen resultaat in 
cijfers te geven. Gedeputeerde Vlietstra dringt aan op het wél behandelen van het statenstuk in de PS 
vergadering van 18 maart a.s. Het betreft hier het programma voor 2009. Het budget van 2008 is gro-
tendeels uitgeput en er zijn nog voldoende projecten die op punt van uitvoeren staan. 
Het gaat hier om zeer interessante projecten als INCAS3. Voor de projecten in de zorgeconomie zijn 
inmiddels initiatieven. De overhevelingen van de bedragen past binnen het regiem van bevoorschot-
ting.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de discussie in de vergadering van PS wordt 
voortgezet. 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6c. Statenstuk 2009-368, Kadernota uitvoering RSP/R SP-plus Drenthe 
In de kadernota schetsen GS in hoofdlijnen de consequenties van de uitvoering van het RSP/RSP-
plus pakket. Gevraagd wordt om in te stemmen met de kadernota.  
   
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, VVD, CDA, SP, CU en GL. 
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De fracties van PvdA, VVD en CU staan positief tegenover het statenstuk maar vragen wel aandacht 
voor een aantal punten. 
Risicoanalyse is een terugkerend thema bij de fracties, GL wil weten wat er gebeurt als projecten niet 
doorgaan. Het CDA verwijst naar een checklist voor risicovolle projecten en wil een analyse van ieder 
project. De SP wil geen blanco check verstrekken, zeker niet voor het RSP+ gedeelte. Het CDA infor-
meert naar overleg met de gemeente Coevorden over de N34. De PvdA informeert wat deze nota 
betekent voor andere verplichtingen van de provincie. Ook is deze fractie van mening dat de nota 
moeten passen binnen het nog vast te stellen nieuwe Omgevingsbeleid. CDA en CU informeren of de 
samenwerking (met Assen) nog wel goed verloopt. De SP wil een tweetal amendementen indienen op 
de voorgestelde besluiten. Zo zou ten onrechte alleen de opbrengst uit Essent dividend zijn genoemd 
en niet de opbrengst uit eventuele verkoop van Essent aandelen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het betreft hier een contourennota die op detail in de VJN wordt uitgewerkt. Risico’s zijn er en zullen 
blijven maar er is niet sprake van het vragen om een blanco cheque. De doelen staan duidelijk in het 
stuk verwoord. De relatie tot Essent is op dit moment een onzekere. GS gaan in overleg met de ge-
meente Coevorden over de N34, de resultaten zullen worden teruggerapporteerd. De financiële terug-
koppeling zal plaatsvinden bij de VJN en jaarlijks in de bestuursrapportages. Het oplopende begro-
tingstekort zal in de volgende vergadering worden beantwoord.  
Gedeputeerde Bats zegt het volgende toe: 
Het verloop van de programma’s bij de gemeenten, inclusief de risicoparagraaf zal tot op programma-
niveau worden voorgelegd aan de staten. 
Alle openstaande vragen zullen schriftelijk worden beantwoord vóór de vergadering van PS van 18 
maart a.s. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de tweede termijn van de beraadslaging, 
door tijdgebrek, niet is gehouden en zal worden meegenomen in de finale behandeling in de vergade-
ring van PS van 18 maart a.s. 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
7. Mededelingen 
Gedeputeerde Bats deelt over zijn bestuurlijk overleg met de NS mee dat hij de zorg van de staten 
over met name de sluiting van het Intercitystation Hoogeveen heeft overgebracht. De NS heeft aan-
gegeven dat het laten stoppen van de trein in Hoogeveen betekent dat er geen verdubbeling kan 
plaatsvinden. De NS heeft toegezegd te willen zoeken naar een creatieve variant om de intercity tot 
2012/2013 in Hoogeveen te laten stoppen. 
 
8. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 18 maart 2009. (extra vergadering). De eerstvolgende 
reguliere vergadering is 15 april 2009 
De vergadering wordt gesloten om 18:22 uur. 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 15 april 
2009. 
 
 , voorzitter 
 
 
 , commissiegriffier 



Bijgewerkt 17/03/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met de Statencommissievergadering van 11 maart 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 10-12-2008 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe te zullen nagaan waar de ge-
meenten in het kader van de programmalijn WOK mee 
bezig zijn. Hij zal bovendien de wethouder van Aa en 
Hunze nogmaals wijzen op de boodschap waarmee 
die naar Brussel is gestuurd.  
 

Schriftelijke 
reactie volgt 
binnenkort.  

 

2. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat alle informatie over de RSP 
projecten in een statenstuk wordt verwerkt, dat PS in 
week 5 zulllen ontvangen. Behandeling in BFE op 11 
maart 2009.  

Op de 
agenda 
statencie. 
BFE 11-3-
2009  

√ 

3. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe op korte termijn een 
informele bijeenkomst met de commissie BFE te willen 
beleggen over de huidige financiële situatie n.a.v. de 
kredietcrisis.  

Heeft op 11 
maart 
plaatsge-
vonden.  

√ 

4. 21-01-2009  
SC BFE 

De VOORZITTER van de commissie zegt toe het 
voorstel om de financiële kredietcrisis als vast onder-
deel op te nemen op de agenda, te bespreken in het 
Presidium. 

Staat vast 
op de 
agenda. 

√ 

5. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe in februari een notitie 
aan PS te verzenden over de mogelijke overname van 
Essent door RWE, waarin alle ‘ins en outs’ worden 
vermeld en beantwoord. Hierop volgt in maart/april de 
discussie in de statencommissie BFE.  

Memo d.d. 
27-2-2009 
en agenda 
statencie. 
BFE 18-3-
09.  

√ 

6. 04-02-2009 
PS 

Mevrouw Vlietstra zegt toe de beantwoording van de 
vragen van GroenLinks over een principecontract tus-
sen Essent en RWE en over de premie die huidige 
aandeelhouders krijgen als er in Borssele een 2e kern-
centrale mag worden gebouwd, mee te nemen in de 
notitie over Essent/RWE die eind februari verschijnt. 

  

7. 11-03-2009 
SC BFE 

Mevrouw KLIP heeft toegezegd de vragen van Groen-
Links over de stijging van de waterschapslasten schrif-
telijk te zullen beantwoorden.  

  

8. 11-03-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de vraag over het ver-
soepelen van de ruimtelijke maatregelen in het kader 
van EHS, neer te leggen bij de heer MUNNIKSMA.  

  

9. 11-03-2009  
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de energiegerelateerde 
voorstellen n.a.v. de aanpak van de kredietcrisis onder 
de aandacht te brengen van mevrouw KLIP.  

  

10. 11-03-2009  Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te gaan welke bo-   
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SC BFE demsaneringslocaties onder de versnellingsagenda 
m.b.t. de aanpak van de kredietcrisis vallen.  

11. 11-03-2009  
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te gaan binnen wel-
ke termijn de provincie facturen wil betalen om de ver-
snellingsagenda uit te voeren.   

  

12. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

  

13. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe alle openstaande vragen m.b.t. 
de kadernota RSP/RSP-plus schriftelijk te beantwoor-
den vóór de vergadering van 18 maart 2009. . 

Brief d.d. 17 
maart 2009  √ 

   
Lange termijn 
 

  

1. 26-09-2007 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij bij de commissie terug-
komt als er meer duidelijkheid is over het verloop van 
het onderzoek naar organisatie van en toezicht op de 
WMD en dat de termijn van de zittingsduur van de 
gedeputeerde in de RvC gekoppeld zal worden aan de 
duur van het onderzoek. 

  

2. 26-09-2007 
SC BFE 

De Commissaris v.d. Koningin zegt toe dat wanneer de 
discussie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s 
is uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal stu-
ren, waarin is aangegeven wat de consequenties zijn 
voor de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

Gedepu-
teerde 
Munniksma 
komt bin-
nenkort met 
reactie. 

 

3. 16-04-2008 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat zodra projecten van Coe-
vorden in het kader van RSP concreet zijn, de staten 
die krijgen voorgelegd. 

Behande-
ling in sta-
tencie. BFE 
11-03-2009 

√ 

4. 05-11-2008 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe de vraag van de inspreekster 
mevrouw Jonker over de bijdrage aan Vliegveld Eelde 
(GAE) voor de statenvergadering van 12 november 
2008 schriftelijk te zullen beantwoorden.  

In afwach-
ting van de  
uitspraak 
Europese 
Commissie; 
Mw. Jonker 
is op de 
hoogte ge-
steld.  

√ 

5. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat het rapport “professioneel 
inkopen voor 2009 en verder” bij de Voorjaarsnota 
2009 kan worden behandeld. Het uitdrukken in geld 
van besparingen incl. de consequenties wordt indien 
mogelijk hierin opgenomen. PS ontvangt voldoende en 
tijdige informatie over het totaalpakket van inkopen.  

  

6. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat een evaluatie van 
de afspraken over onderbesteding bij de begroting 
voor 2011 kan worden behandeld. Tussentijdse ver-
antwoording gebeurt obv bestaande documenten.  
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7. 04-02-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat een nader uitgewerkt pro-
jectvoorstel n.a.v. het rapport Amen is geen Amster-
dam vóór de zomer van 2009 in PS aan de orde komt.  

  

   
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

  

M4 
VVD 
PvdA 
CDA 
GL 
CU 

12-11-2008  PS dringen er bij het college op aan: 
1. De gemeente Meppel niet te belasten met de 

financiering van het opwaarderen van de keer-
sluis bij Zwartsluis tot schutsluis; 

2. De provinciale dekking te halen uit dat deel 
van de reserve verkeer&vervoer (6 miljoen) 
dat zal worden overgeheveld naar het Stimule-
ringsfonds Drentse Projecten  

Zal in Voor-
jaarsnota 
2009 terug-
komen 

 

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

Mevrouw 
Vlietstra 
zegt toe dat 
zij dit op 
haar agen-
da plaatst.  

 

 


